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Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 

Képviselő-testülete 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2012. december 20-án 

17 órakor megtartott munkaterv szerinti, nyilvános üléséről. 

Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

Jelen vannak:  
A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Balog Mónika, Dr. 

Gebauer Béláné, Katus Norbert, Pálinkásné Petik Éva, Szücsi Csaba települési 

képviselők, később érkezett: Kecser István, Cseri Péter alpolgármester 

Tanácskozási joggal: Tóth Krisztina jegyző, Kiss Imre hatósági irodavezető 

Meghívottként: Naszvadi Gábor r. százados, a sülysápi rendőrőrs parancsnoka, Győri 

Antal, a GYORSPEED Kft. képviselője 

Jegyzőkönyvvezető: Kántor Erzsébet testületi ügyintéző 

 

Horinka László polgármester: Jó estét kívánok, sok szeretettel köszöntök mindenkit a ma 

esti munkaterv szerinti testületi ülésünkön. Terveink szerint ez az idei utolsó ülés. Még három 

képviselőtársunk nem érkeztek meg, ennek ellenére a Képviselő-testület határozatképes, az 

ülést megnyitom.  

Jegyzőkönyv-hitelesítőnek javaslom Pálinkásné Petik Éva és Szücsi Csaba 

képviselőtársainkat. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

Ügyrendi határozat 
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igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Pálinkásné 

Petik Éva és Szücsi Csaba települési képviselőket jegyzőkönyv-

hitelesítőnek megválasztotta. 

 

Horinka László polgármester: A kiküldött meghívóban szereplő napirendet némiképp 

javasolom kiegészíteni. A most kiosztott előterjesztés témája legyen a 16. napirendi pont, így 

az egyebek a 17. lesz 

 

Az ülés napirendje: 

1./ Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta történt 

fontosabb eseményekről 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

2./ Köznevelési intézmények alapító okiratainak felülvizsgálata 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

3./ Móra Ferenc Általános Iskola szervezeti és működési szabályzatának jóváhagyása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

4./ A helyi menetrend szerinti autóbuszjárat viteldíjának emelésére irányuló kérelem 

megtárgyalása 

Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

5./ Gyepmesteri feladatok 2013. évi ellátása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

6./ A továbbtanulási-pályaválasztási tanácsadásra kötött együttműködési 

megállapodás módosítása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 



 

2/24 

7./ Tápiómenti Területfejlesztési Társulás Társulási Megállapodásának jóváhagyása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

8./ Közbeszerzési szabályzat jóváhagyása 

Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

9./ Háziorvosi szerződések felülvizsgálata 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

10./ Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2012. évi munkájáról 

Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

11./ Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosítása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

12./ Polgármesteri Hivatal SZMSZ-ének módosítása 

Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

13./ Pest megye régiós különválásának kezdeményezése  
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

14./ A köztisztviselők közszolgálati jogviszonyának egyes kérdéseiről szóló rendelet 

megalkotása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

15./ A települési folyékony hulladék kezelésével kapcsolatos kötelező helyi 

közszolgáltatásról szóló önkormányzati rendelet módosítása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

16./ A Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás társulási megállapodásának 

módosítása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

17./ Egyebek 

- Tájékoztató a Bizottságok 2013. évi munkatervének elfogadásáról 

 

 

Horinka László polgármester: Aki egyetért az elhangzottak szerint módosított napirendet, 

kérem, szavazzon. 

Ügyrendi döntés 
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igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

ismertetett napirendet elfogadta. 

 

Horinka László polgármester: Köszöntöm körünkben a százados urat, a most már 

kinevezett őrsparancsnokot, aki a közelmúltban kapta meg a kinevezését és az előléptetését is. 

Ha van valakinek kérdése hozzá, most felteheti. Gábor, szeretnél valamit elmondani a 

testületnek? 

Naszvadi Gábor: A feladatot 2010 decemberétől láttam el, megbízás alapján, 2012. 

november 1-től kaptam meg a kinevezésemet, és a letöltött időm után megkaptam a soros 

előléptetésemet is.  

Jó hír, hogy van egy új Opel Astra járőrautónk, talán a Focus helyett is kapunk egyet.  

Tegnap őrizetbe vettünk néhány fiatalembert, akik a környékbeli betörésekért felelősek. 

Sülysápi vonzatai is vannak az ügynek. 

Katus Norbert: A januári hírforrásban megjelenhetne egy nagyobb terjedelmű cikk, akár 

interjú is, ami közbiztonsági témákat is érintene, ezért január elején megkeresnélek. 

Naszvadi Gábor: Állok elébe, nyitott vagyok rá. Kicsit bonyolult a sajtózás a rendőrségen 

belül, de ha időben sikerül megírni a cikket, akkor megjelenhet a januári lapban. 

Horinka László polgármester: Más kérdés? 

Pálinkásné Petik Éva: Körzeti megbízott mikortól lesz? 



 

3/24 

Naszvadi Gábor: A Monori Rendőrkapitányság teljes létszáma fel van töltve jelenleg, de 

mivel a vecsési őrsöt fel kellett duzzasztani, mert járási székhely lesz, erre még várni kell, 

még kidolgozás alatt van.  

Katus Norbert: Korábban már felmerült, hogy átkerülhet a rendőrőrs Nagykátához. Mit lehet 

erről tudni? 

Naszvadi Gábor: Nincs változás: az országos vezetés és a Belügyminisztérium a bíróságok 

illetékességi területéhez kötötte a rendőrség illetékességét. Ami megvan Monoron, az megvan 

Nagykátán is. Előbb utóbb a bíróságok is be fognak állni a sorba, de ahhoz nagy átszervezés 

kell. 

Horinka László polgármester: Amennyiben nincs más kérdés, köszönjük, hogy eljöttél, 

2013-ban is várunk az ülésekre. Természetesen, ha időd engedi, maradhatsz az ülés további 

részében is. 

Naszvadi Gábor: Köszönöm, de sajnos mennem kell. Kellemes karácsonyi ünnepeket és 

boldog új évet kívánok mindenkinek. 

 

/17:15 Naszvadi Gábor távozott az ülésről./ 

 

1. NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta 

történt fontosabb eseményekről 

 

Horinka László polgármester: Az előterjesztés mindenki előtt ismeret, a legutóbbi 

rendkívüli ülésen is szóltam már egyik-másik témáról. Kérdés van-e? Amennyiben nincs, az 

előterjesztett határozati javaslatot teszem fel szavazásra. Aki egyetért a tájékoztató 

elfogadásával, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

165/2012. (XII. 20.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

lejárt határidejű képviselő-testületi határozatokról és az előző 

képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről 

szóló, az SZMSZ 19. § (5) és 25. § (5)-(6) bekezdése szerint 

előterjesztett polgármesteri tájékoztatót elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

2. NAPIRENDI PONT 

Köznevelési intézmények alapító okiratainak felülvizsgálata 

 

Horinka László polgármester: A köznevelési törvény és annak egyes intézményekre kiható 

változásai miatt vált szükségessé. A PTÜB elfogadásra javasolja, az OMSB fűzött hozzá 

megjegyzést is. 

Tóth Krisztina jegyző: Az állásfoglalás-kérés nem történt meg. Az ülés előtt terjengtek olyan 

hírek, hogy esetleg kikerülhetne az SNI a Csicsergő alapítójából, de az integráltan nevelhető 

SNI-s gyerekeket kötelező felvenni az óvodába, tehát nem törölhetjük. A nehézség abból 

adódik, hogy amíg volt egy hosszabb SNI meghatározás a törvényben, el lehetett különíteni, 

különféle problémaköröket. Ez most le van rövidítve, és teljesen megfoghatatlan. A szakértői 

bizottság nyomására beleírtuk az alapítókba, hogy az adott intézmény milyen gyerekeket tud 

ellátni, de véleményem ennek csak a szegregáltan nevelhető gyerekek esetében lenne helye. 
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Integráltan nevelő intézménybe – mint amilyen a mi óvodánk is – pedig csak azt lenne szabad 

irányítani, aki számára elegendő a „sima” óvodapedagógus figyelme, mivel az alapellátást 

biztosító óvodák nem kötelesek speciálisan képzett szakembereket alkalmazni. 

Balog Mónika: Az iskolában biztosan nem. 

Tóth Krisztina jegyző: Ráadásul véleményem szerint csak a szegregáltan nevelhető 

gyerekeknél van intézmény-kijelölési lehetőség, az integráltan nevelhetőknél a lakóhely 

szerinti intézmény köteles felvenni a gyermeket, mégis mindig beleírják az intézményt is.  

Katus Norbert: Azért jött fel ez a téma, mert a szakértői bizottságtól jött egy jelzés, hogy 

milyen speciális végzettséggel rendelkező óvodapedagógussal kell rendelkezni. 

Tóth Krisztina jegyző: Szerintem azért járnak el így, mivel nincs elérhető közelségben 

megfelelő intézmény, ezért a szakértői véleménybe inkább azt írják, hogy a gyermek 

integráltan nevelhető, de hozzáfűzik, hogy milyen fejlesztést kell neki biztosítani. 

Balog Mónika: Nem volt olyan vélemény, amiből tovább tudtunk volna lépni, nem kapnak 

speciális fejlesztést a gyerekek. 

Dr. Gebauer Béláné: Konkrétan egy testvérpárról van szó. Az egyik gyereknek megfelel 

Cseriné Piroska végzettsége, a másiknak nem. Hordhatja Pestre a gyereket a szülő. 

Horinka László polgármester: Ha csak speciális végzettséggel rendelkező óvodapedagógus 

foglalkozhat a gyerekkel, akkor nem integráltan nevelhető. 

Tóth Krisztina jegyző: Ebben a dilemmában vagyok, ezt a nagyon rövid meghatározást nem 

tudom jobban szétbontani, de minden esetben beleírtam, hogy csak integráltan nevelhető 

gyerekeket vesz fel az óvoda. 

Balog Mónika: Az utóbbi időben nem is kaptam SNI-s besorolású szakvéleményt. A 

közoktatási és a gyermekvédelmi törvényben sem egyformán van ez a fogalom meghatározva. 

Pálinkásné Petik Éva: Még csak utazópedagógust sem találunk, hogy a különleges igényeket 

ki tudjuk elégíteni. 

Katus Norbert: Ezért volt a bizottság javaslata, hogy kerüljön bele most az SNI, de 

próbáljunk állásfoglalást kérni. 

Horinka László polgármester: Tehát akkor fogadjuk el a módosítást, de kérjünk 

állásfoglalást, és ha kell, akkor korrigáljunk. Aki elfogadja a Csicsergő Napköziotthonos 

Óvoda alapító okiratának az előterjesztés szerinti módosítását, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

166/2012. (XII. 20.) ÖKT határozati 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

alapítói jogkörében eljárva  

1./ a Csicsergő Napköziotthonos Óvoda 68/2012. (IV. 26.) 

ÖKT határozattal jóváhagyott alapító okiratának 

módosítására előterjesztett módosító okiratot elfogadja; 

2./ az 1./ pont szerinti módosító okirattal egységes szerkezetbe 

foglalt alapító okiratot jóváhagyja; 

3./ felkéri a jegyzőt, hogy intézkedjen a módosításnak a 

törzskönyvi nyilvántartáson való átvezetése iránt. 

Határidő: 1-2./ azonnal; 3./ 8 napon belül 

Felelős: jegyző 

 

Horinka László polgármester: Három alapító módosításáról kell döntenünk, most 

következzen a Móra Ferenc Általános Iskoláé. Aki egyetért a módosítással, kérem, szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 
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167/2012. (XII. 20.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

alapítói jogkörében eljárva  

1./ a Móra Ferenc Általános Iskola 80/2012. (V. 17.) ÖKT 

határozattal jóváhagyott alapító okiratának módosítására 

előterjesztett módosító okiratot elfogadja; 

2./ az 1./ pont szerinti módosító okirattal egységes szerkezetbe 

foglalt alapító okiratot jóváhagyja; 

3./ felkéri a jegyzőt, hogy intézkedjen a módosításnak a 

törzskönyvi nyilvántartáson való átvezetése iránt. 

Határidő: 1-2./ azonnal; 3./ 8 napon belül 

Felelős: jegyző 

 

Horinka László polgármester: Végül, de nem utolsó sorban a Szent István Általános Iskola 

alapítója. Aki egyetért a módosítással, kérem, szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

168/2012. (XII. 20.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

alapítói jogkörében eljárva  

1./ a Szent István Általános Iskola 81/2012. (V. 17.) ÖKT 

határozattal jóváhagyott alapító okiratának módosítására 

előterjesztett módosító okiratot elfogadja; 

2./ az 1./ pont szerinti módosító okirattal egységes szerkezetbe 

foglalt alapító okiratot jóváhagyja; 

3./ felkéri a jegyzőt, hogy intézkedjen a módosításnak a 

törzskönyvi nyilvántartáson való átvezetése iránt. 

Határidő: 1-2./ azonnal; 3./ 8 napon belül 

Felelős: jegyző 

 

3. NAPIRENDI PONT 

Móra Ferenc Általános Iskola szervezeti és működési 

szabályzatának jóváhagyása 

 

Horinka László polgármester: Erre röviden leginkább azért volt szükség, mert elkerült tőle 

a könyvtár, emiatt értelemszerűen módosítani kellett. Két bizottság elfogadásra javasolja. 

Kérdés van-e ezzel kapcsolatban? 

Balog Mónika: A Szent Istvánét nem kellett módosítani? 

Horinka László polgármester: Mindkét intézmény vezetőjének a figyelmét felhívtam arra, 

hogy ha a törvényi változások ezt szükségesség teszik, akkor lépjenek az ügyben. A Mórában 

megtörtént, a Szent Istvánban pedig úgy érezték, hogy náluk ilyen jellegű változás nem 

történt. 

Tóth Krisztina jegyző: Megnéztem az SZMSZ-üket, de nem volt benne a könyvtár, ezért 

nem volt szükség a módosításra.  

Balog Mónika: Pedig ott is ki volt írva, hogy nagyközségi könyvtár. 

Katus Norbert: Az én olvasatomban jár nekik 1 fő iskolakönyvtáros státusz az új törvény 

alapján.  

Horinka László polgármester: Azt gondolom, hogy a Nórát nem merte átvenni, mert nem 

bízott abban, hogy ott maradhat hosszútávon, mint iskolakönyvtáros. Az iskolán keresztül volt 

finanszírozva az a könyvtár, csak községi funkciót is ellátott.  
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Katus Norbert: Nórinak van egy olyan megbízása, hogy az ottani könyveket rendezze át a 

községi könyvtárba. 

Balog Mónika: Jó lenne ezt tisztázni. 

Dr. Gebauer Béláné: A mostani nyitva tartás megfelel az iskolakönyvtári 

követelményeknek?  

Balog Mónika: A könyvtárlátogatást meg lehet oldani a községi könyvtárban is.  

Horinka László polgármester: Azt mondom, hogy koncentráljunk a Móra SZMSZ 

módosítására, aztán megbeszélhetjük, hogy foglalkozzunk-e a Szent Istvánéval. Aki egyetért a 

Móra Ferenc Általános Iskola SZMSZ-ének előterjesztésnek megfelelő, módosításával, 

kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

169/2012. (XII.20.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 25. § (4) 

bekezdése alapján kinyilvánítja, hogy a Móra Ferenc Általános 

Iskola Nevelőtestülete által 2012. augusztus 31-én elfogadott 

módosított Szervezeti és Működési Szabályzatával egyetért. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester, intézményvezető 

 

4. NAPIRENDI PONT 

A helyi menetrend szerinti autóbuszjárat viteldíjának emelésére 

irányuló kérelem megtárgyalása 

 

Horinka László polgármester: Külön köszöntöm Győri Antalt, mint a helyi járat 

üzemeltetőjének képviselőjét. A bizottság ülésén nem voltam ott, de tudom, hogy született 

egy javaslat, miszerint nem tudják támogatni a kérelmet, mert a számok meglehetősen kuszák. 

Győri Antal: Biztos bevételünk a jegy, a bérlet és az önkormányzati támogatás, valamint a 

NAV-tól érkező kedvezmény-visszatérítés. Utoljára júniusban érkezett a NAV-tól egy összeg, 

ami 2012 első negyedéve.  

A GYORSPEED-nek semmi más bevétele nincs, így jelenleg veszteségünk halmozódott fel. 

Az áremelést és a támogatásemelést is azért kértük, hogy csökkentsük a veszteséget, ezzel 

talán 2013. év végére jutunk nullára. Kinyomtattam a banki kivonatot a pénzforgalomról, meg 

tudom mutatni. Ha ezeket a támogatásokat és az emelést megkapjuk, akkor talán 

nullszaldósok leszünk.  

A Volán, ha csak egy megállót viszi az utasokat, akkor is 250 forintot kér. Úriba 12 járat 

megy naponta, míg mi 24 járatot indítunk. Kidolgozhatunk egy részletes kimutatás, ha 

gondoljátok, de azt nekem kell megcsinálni, mert a könyvelő nem tudja a teljes tevékenységi 

körből csak Sülysápot kivenni. 

 

/17:42 Kecser István képviselő megérkezett az ülésre./ 

 

Horinka László polgármester: Mendét is ti csináljátok? 

Győri Antal: Ott is most emelték a támogatást. Náluk nincs teljes árú bérlet, csak a jegyekből 

és a támogatásból, valamint a polgármester tiszteletdíjából tevődik össze a bevételünk. 

Januártól Mendén is 250 forintra lesz emelve a menetjegy. 

Balog Mónika: Mit szólnak hozzá a mendeiek? 

Győri Antal: Nem tudunk mást csinálni. Mendén nem volt helyi járat, azért találta ki a 

polgármester, hogy a szentistvániak be tudjanak járni a központba. 
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Balog Mónika: Ha ennyire veszteséges, akkor miért éri meg csinálni? 

Győri Antal: Szaladok a pénzem után. A Volán minden egyes bevétel mellé 1,5 forintot kap 

az Államtól, én csak nagy nehezen kapom meg az állami támogatást. Azt mondták, hogy én 

csak porszem vagyok a sivatagba, azért küldenek újabb és újabb revizort, hogy ne kelljen 

fizetni. Az állami árkiegészítést a nagyok megkapják, mi pedig nem. 

Katus Norbert: Mivel nem fizetnek ki rendesen, folyamatos veszteséged van, amit mi 

kompenzálunk. Júniusban kértél támogatásemelést, akkor azért kaptad meg, hogy működni 

tudj. Akkor nem jelezted, pedig biztosan tudtad, hogy nem kapod meg rendesen a pénzedet. 

Győri Antal: Arról volt tudomásom, hogy mindig novemberben tárgyaljátok az emeléseket, 

ezért adtam be most a kérelmet. Kedvezményes bérlet áremelést nem kértünk, tudjuk, hogy a 

felhasználók rossz helyzetben vannak. Egyébként a lakosság is számít az emelésre. 

Horinka László polgármester: A szerződésünk nem rendelkezik arról, hogy csak 

novemberben lehet kérni az emelést. 

Tóth Krisztina jegyző: Nincs kizáró oka, hogy évközben emeljünk, az október a beszámoló 

ideje. Az általad megadott adatok nem igazolják az emelés indokoltságát, de nekünk ezt 

muszáj alátámasztanunk. Mindaddig, amíg ilyen kimutatások jönnek, nem lehet mást dönteni.  

Dr. Gebauer Béláné: Nem félsz attól, hogy csökkeni fog az utaslétszám? Azt hallom, hogy 

sokallják az utasok a jegy- és bérletárakat, egyre több autó van a P+R parkolóban. 

 

/17:55 Szücsi Csaba képviselő elhagyta az üléstermet, Cseri Péter alpolgármester megérkezett 

az ülésre./ 

 

Katus Norbert: Ha csökken az utaslétszám, akkor nyilván a járatok számát is csökkenteni 

kell. Az sem kizárt, hogy csak a sápi részre lesz járat.  

Balog Mónika: Már csökkentettük a járatszámot, emeltünk árat. Meddig fogjuk folytatni? 

Horinka László polgármester: A Volán is így járt, ez egy spirál. 

Kecser István: A tömegközlekedés a mai helyzetben nem rentábilis, ez politikai kérdés, ha 

fenn akarjuk tartani, akkor súlyos milliókat fog kivenni az önkormányzat kasszájából. Sehol a 

világon nem működik másként. 

Katus Norbert: A részletekbe menő kimutatás biztosan sok munka, de mindenképpen erősíti 

a bizalmat. Fontos, hogy elkészüljön, mert így ide fogunk jutni egy fél, vagy egy év múlva is.  

Győri Antal: 3500-3600 km-t megyünk 2,5 gépkocsivezetővel 31 napot dolgozva, sokkal 

inkább megéri, ha egy buszom elmegy egy hosszabb útra. 

Horinka László polgármester: December 20-a van, a jegyek, bérletek előállítása hogyan 

történik? 

Győri Antal: Hívtam őket, azt mondták, hogy felejtsem el már az idénre. 

Horinka László polgármester: Ha az új jegyek és bérletek már semmiképpen sem készülnek 

el, akkor azt javasolom, hogy térjünk vissza a témára januárban, és kapjuk meg a részletes 

kimutatást. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

Ügyrendi határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül úgy dönt, 

hogy a helyi menetrend szerinti autóbuszjárat viteldíjának 

emelésére irányuló kérelemmel kapcsolatos döntést a 2013. év 

januári ülésére, illetve a szolgáltató általi megfelelő, szerződés 

szerinti kimutatás benyújtásáig elhalasztja.  

 

Horinka László polgármester: Egyeztessünk, és amikor kész vagy, összehívunk egy PTÜB 

ülést. 
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/18:00 Győri Antal távozott az ülésről./ 

 

5. NAPIRENDI PONT 

Gyepmesteri Feladatok 2013. évi ellátása 

 

Horinka László polgármester: Az előterjesztés mindenki előtt ismert, olvashattátok, hogy az 

Aranyi Alapítvány hogyan végezte a feladatát, illetve milyen ajánlatot tett a következő évre, 

valamint a Szomorú Szív Kft. ajánlatát is láthattátok.  

Katus Norbert: Kötözködni szeretnék, mert az ebadó mértékét és bevezetését azzal 

indokoltuk, hogy számlázni fog az Aranyi, de most azt látom, hogy nem fog számlázni. 

Tóth Krisztina jegyző: A törvény azóta tartalmazza, hogy az ebadó támogatás formájában is 

felhasználható ilyen célokra. Sok feladatunk lesz 2013-ban a kutyákkal, el kell végezni a 

számlálást, ráadásul azt sem tudjuk, hogy mennyit fognak befizetni. Azon utólag 

gondolkodtam, hogy az első kutya után ne kelljen fizetni, de a számlálás miatt idén hagyjuk 

így, majd jövőre csökkenthetünk. 

Pálinkásné Petik Éva: Ki fogja eldönteni, hogy milyen fajta a kutya? 

Horinka László polgármester: Csak a törzskönyvvel rendelkező kutyák után nem kell 

fizetni. 

Tóth Krisztina jegyző: Aranyi úrral elég heves vitába bonyolódtunk, mivel az eredetileg 

benyújtott ajánlata merőben új konstrukció volt: volt egy alapdíj, felette pedig kutyánként egy 

viszonylag magas összeg. Mondtam, hogyha ilyen mértékű módosításban gondolkodott, akkor 

miért nem jelezte előbb. Végül abban egyeztünk meg, hogy 600 ezer forint az éves támogatás, 

de félévkor felülvizsgáljuk, mivel idén biztosan több kutya kerül utcára. 

Katus Norbert: Nagyon szép kutyákat visz el időnként, legszívesebben örökbe fogadnám 

egyiket-másikat. 

Pálinkásné Petik Éva: Az ebadóból befolyó összeg nem mehet ilyen támogatásra? 

Tóth Krisztina jegyző: De igen, támogatás, összeírás stb., bármire, ami a kutyákkal 

kapcsolatos. 

Pálinkásné Petik Éva: Akkor ez nem más, mint önkormányzati bevétel átcsoportosítása. Az 

állatorvosok nem jelezték, hogy tömegesen chipeztetnék a kutyákat? 

Tóth Krisztina jegyző: Popovics doktor azt mondta, hogy márciusig van türelmi idő, de 

szerintem a jogszabály alapján nincs ilyen. Viszont biztos sokan gondolják úgy, hogy majd az 

oltással együtt azt is betetetik. 

Balog Mónika: Arról viszont mélyen hallgatnak, hogy az oltás két évig érvényes. 

Tóth Krisztina jegyző: Én az oltóanyaghoz nem értek, a jogszabály írja elő, hogy évente 

oltatni kell. Mi csak erre támaszkodhatunk. 

Horinka László polgármester: Visszatérve a témához: aki egyetért azzal, hogy továbbra is 

az Aranyi Állatotthon Alapítványt támogatva lássuk el a gyepmesteri feladatokat, kérem, 

szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

170/2012. (XII. 20.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

következők szerint határoz.  

1./ Az 1998. évi XXVIII. törvény 48/A. § (3) bekezdésében, 

valamint a 2008. évi XLVI. törvény 19. § (1)-(2) bekezdésében 

foglalt kötelezettségei 2013. évi ellátására az Aranyi Állatotthon 

Alapítvánnyal (székhelye: 2230 Gyömrő, Töves major D/1.; 

képviseli: Aranyi János) köt megállapodást, melynek keretében 

az Alapítvány a cél szerinti tevékenységét végzi Sülysáp 
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belterületén, az Önkormányzat pedig 600 ezer Ft éves 

támogatásban részesíti az Alapítványt.  

2./ A támogatás összegét az önkormányzat 2013. évi 

költségvetésében biztosítja. 

3./ Felkéri és felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a 

szükséges intézkedések megtételére, a megállapodás aláírására. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2013. február 15.; 3./ 2012. december 31.  

Felelős: polgármester, jegyző 

  

6. NAPIRENDI PONT 

A továbbtanulási-pályaválasztási tanácsadásra kötött 

együttműködési megállapodás módosítása 

 

Horinka László polgármester: A feladatot a Többcélú Kistérségi Társuláson keresztül láttuk 

el, a Társulás újabb szolgáltatót volt kénytelen keresni, ezért van szükség a módosításra. Két 

bizottság tárgyalta, az OMSB azt mondja, nem javasolja elfogadni a jelenlegi formájában, 

mert a dokumentum nem tartalmazza, hogy milyen időközönként köteles a felkért 

szakszolgálat ellátni a feladatot.  

Balog Mónika: Egyszer sem találkoztam ezzel a szolgáltatással, mire fizetünk? 

Katus Norbert: Mi is többször elolvastuk a megállapodást, de nem találtunk arra utaló részt, 

hogy milyen rendszerességgel kell ellátni ezt a feladatot. 

Horinka László polgármester: Pedig biztos, hogy voltak kint. 

Pálinkásné Petik Éva: A 2010-11-es tanév végén voltak kint a Szent Istvánban. 

Horinka László polgármester: Nem olyan régen vette fel a feladatai közé a Társulás, simán 

lehet, hogy csak egy volt, hiszen máris problémába ütköztünk. Két tanévről beszéltünk, és úgy 

tudom, hogy tanévenként jönnek, elvileg minden gyerek kétszer találkozik velük. A 

nagyobbik fiad nem említette, hogy volt ilyen a Mórában? 

Balog Mónika: Nem. 

 

/18:17 Szücsi Csaba visszatért az ülésterembe./ 

 

Katus Norbert: Továbbra is fenntartom a véleményemet. Azt javasolom, hogy ne fogadjuk 

el, és kérjük, hogy kerüljön bele a gyakoriság. Az alapszerződés III. pontjának 4. 

bekezdésében van egy tájékoztatáskérési lehetőség. Kerüljön bele a gyakoriság, és kérjük meg 

a tájékoztatást. 

Balog Mónika: A Társulásnak is be kell számolni a társult települések testületei felé.  

Dr. Gebauer Béláné: Ha beszámoltak volna, akkor találkoznunk kellett volna vele. 

Horinka László polgármester: A Társulási Tanácsnak számolnak be, de valóban nem 

kaptunk a beszámolóból. 

Katus Norbert: Én a Társulási Tanácstól kérném a beszámolót. Az előző szolgáltatót már 

nem érinti, az elmúlt két évről számoljanak be. 

Horinka László polgármester: Nem tudom jártak-e nálunk, de holnap már biztos nem 

fognak kijönni, ha eddig nem voltak. 

Katus Norbert: A jelzés fontos. 

Pálinkásné Petik Éva: Fontos, hogy elvégezték-e a feladatot, hiszen nyilván kifizetésre 

került. 

Horinka László polgármester: A normatívát igénylik le a feladatellátásra. Javaslat az volt, 

hogy ne fogadjuk el, kérjük megjelölni a feladatellátás időpontját, és kérjük, hogy 

számoljanak, be arról, hogy eddig milyen módon és mikor végezték a feladatot. Aki egyetért 

az elhangzott javaslattal, kérem, szavazzon. 
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

171/2012. (XII. 20.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 8. § (2) 

és 41. § (1) bekezdése alapján 

1./ a Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulással kötött, a 

továbbtanulási- és pályaválasztási tanácsadás 2012. évi 

ellátására irányuló Együttműködési megállapodás 

módosítását nem hagyja jóvá, mivel az nem tartalmazza 

egyértelműen és számon kérhető módon a feladatellátás 

keretében biztosított szolgáltatást. 

2./ felkéri a Társulást, hogy számoljon be a feladatellátás 

eddig módjáról, és jelölje meg, hogy Sülysápon mikor 

kerül sor a továbbtanulási-pályaválasztási tanácsadásra. 

Határidő: azonnal   

Felelős: polgármester 

 

7. NAPIRENDI PONT 

Tápiómenti Területfejlesztési Társulás Társulási Megállapodásának 

jóváhagyása 

 

Horinka László polgármester: Nem szeretnék sok mindent hozzáfűzni, törvényi változások 

miatt van rá szükség. A PTÜB elfogadásra javasolja. Aki egyetért a javaslattal, kérem, 

szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

172/2012. (XII. 20.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 8. § (2) 

és 41. § (1) bekezdése alapján 

1./ a Tápiómenti Területfejlesztési Társulás Tanácsa által 

2012. december 5-én elfogadott Társulási Megállapodást 

jóváhagyja, 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a 

szerződésmódosítás aláírására.  

Határidő: azonnal   

Felelős: polgármester 

 

8. NAPIRENDI PONT 

Közbeszerzési szabályzat jóváhagyása 

 

Horinka László polgármester: Igen vaskos anyag. PTÜB elfogadásra javasolja. Mit 

szeretnétek hozzáfűzni? 

Cseri Péter alpolgármester: Megbízom a PTÜB-ben, fogadjuk el! 

Balog Mónika: Milyen változások vannak benne? 

Tóth Krisztina jegyző: Lazább lett, az uniós értékhatár alatt szabadabban dönthetünk. 

Minden ajánlatkérő saját eljárást alakíthat ki, csak az a feltétel, hogy megfelelően szabályozva 

legyen. 
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Horinka László polgármester: Óvodára megvan a támogatási szerződésünk, hamarosan 

használhatjuk is az új szabályzatunkat. Aki egyetért a Közbeszerzési szabályzat 

elfogadásával, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

173/2012. (XII. 20.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  

1./ A közbeszerzésekről szóló 2011. évi CVIII. törvény 22. § 

(1) bekezdése alapján a Sülysáp Nagyközség 

Önkormányzata előterjesztett Közbeszerzési szabályzatát 

jóváhagyja, azzal, hogy az új szabályzat 2013. január 1-jei 

hatályba lépésével a Képviselő-testület 245/2009. (XII. 16.) 

határozatával elfogadott közbeszerzési szabályzat hatályát 

veszti. 

2./ Felkéri a polgármestert és a jegyzőt a szükséges 

intézkedések megtételére. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ folyamatos 

Felelős: polgármester, jegyző 

 

9. NAPIRENDI PONT 

Háziorvosi szerződések felülvizsgálata 

 

Horinka László polgármester: Van itt egy jogszabály, miszerint felül kell vizsgálni a 

szerződéseket. Itt a lehetőség, hogy egységesítsük, hiszen vannak különbségek. A PTÜB az 

egységesítést támogatja, de az üzemeltetési költségek átterheléséről – adatok hiányában – nem 

tud érdemben dönteni. Norbi, kérlek, mondd el, hogyan is gondoltátok. 

Katus Norbert: A bizottság a testületnek azt is megfontolásra javasolná, hogy ha van olyan 

körzet, ahol nehezebb dolgozni, nagyobb támogatás nyújtson az önkormányzat, ezzel is 

segíthetve az orvos itt maradását. Azért nem javasolt a bizottság konkrét mértéket, mert nem 

látták számszerűen, hogy mennyit vállalunk át. 

Balog Mónika: Ha csak a táblázatot nézem, már akkor vannak különbségek. 

Katus Norbert: Az sem mindegy, hogy havonta mennyit fizetünk. 

Balog Mónika: Fábián doktornak miért az önkormányzat takarít? 

Horinka László polgármester: Így „örökölte” a rendelőt. 

Balog Mónika: Az takarít ott, aki a védőben is? 

Dr. Gebauer Béláné: Kerekes doktor miért lóg ki ennyire? 

Horinka László polgármester: Mert saját rendelőt épített. 

Balog Mónika: A veszélyes hulladékot mégis elszállítjuk tőle. 

Horinka László polgármester: Ez volt az egyetlen kérése, hogy ez maradjon meg, ezt 

fizesse az önkormányzat. 

Tóth Krisztina jegyző: Folyamatos levelezést folytatok az orvosokkal ebben a témában. Az a 

helyzet, hogy a törvény nem szabályozza, mit tartalmazzon a szerződés, teljesen szabadon 

lehet szerződni a felek akarata szerint. Általánosan az a vélemény, hogy a működtetéshez 

tartoznak a közművek, valamint az is kérdés, hogy az épületek karbantartása kihez tartozik. 

Ez szokásjog alapján történt eddig. Le lehet írni, hogy mennyivel támogatjuk az orvosokat, de 

a bevételeikre nem kérdezhetünk rá, így egyoldalú marad az adatunk. 

Balog Mónika: Egységesítsünk! 

Horinka László polgármester: A szennyvízre évekig Adamecz-cel volt szerződésünk. 

Tóth Krisztina jegyző: Nem arról van szó, hogy hatalmas összegek lennének átterhelve, de a 

szemétszállítást, a szennyvizet tisztába kellene tenni.  
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Balog Mónika: Az eszköztámogatással élnek? 

Tóth Krisztina jegyző: Igen. A probléma az, hogy a két fél, a háziorvos és az önkormányzat 

jogszabályi kényszer alapján van benne egy szerződéses jogviszonyban, aminek a részletei 

nincsenek szabályozva. Mivel anyagilag ellenérdekeltek a felek, ez nagy probléma. A témáról 

a híradásokban és szakmai fórumokon terjengő véleményekből azt szűrtem le, hogy elvileg 

még az eszközöket is nekünk kellene állni, mivel az OEP támogatás – mint a betegek által 

fizetett biztosítási összeg – szorosan csak a betegellátásra fordítható. Viszont akkor nyitva 

marad a kérdés, hogy a többi költséget (rezsi, eszközök, karbantartás stb.) ki finanszírozza, 

amikor egy kötelező állami feladatról beszélünk.  

Balog Mónika: A főorvos asszonnyal beszéltem Monoron, amikor átadták a rendelőt. Az 

mondta, hogy 250 ezer forintot kaptak a bútorzatra, a többit nekik kellett állni. 

Tóth Krisztina jegyző: Itt van például az ügyelet, ami ugyanolyan alapellátás, és még bérleti 

díjat is fizetnek. 

Horinka László polgármester: Az orvosi rendelőben nem keletkezik sok szennyvíz, hiszen 

nincs mosás, fürdés. 

Balog Mónika: És ha bejön a csatorna? 

Horinka László polgármester: Akkor több lesz, de a hozzájárulást mi fizetjük, miénk az 

ingatlan. A takarítást mindenképpen ki kell húzni. Szívem szerint azt mondanám, hogy csak a 

veszélyes hulladékot vállaljuk. A határozati javaslat majdnem arról szól, amit mondtam. 

Katus Norbert: Említsük meg még a csatorna-hozzájárulást is. 

Kecser István: A komfort növeléshez ez is hozzátartozik. Fordítsuk meg a kérdést: 

mennyivel akarjuk faragni az eddigi költségeinket?  

Cseri Péter alpolgármester: Nem terhelném rájuk a hulladék elszállítását, orvosoknak ilyen 

kérdéssel ne kelljen foglalkozni. 

Horinka László polgármester: Ők is vállalkozók, más vállalkozók is elszállíttatják a saját 

ügyfeleik után összegyűlt szemetet.  

Cseri Péter alpolgármester: Nem lehet őket egy kalap alá venni. 

Katus Norbert: Legyenek egységesek a szerződések! 

Kecser István: Ne tegyük magunkat céltáblának, a szennyvizet vállaljuk be! 

Horinka László polgármester: A veszélyes hulladékot és a szennyvizet vállaljuk, kivéve 

Kerekes doktor szennyvizét, mert az nem a mi ingatlanunk. 

Cseri Péter alpolgármester: Ennyit áldozzunk rá, elvégre a helyi lakosok mennek be, és 

használják a mosdókat. 

Horinka László polgármester: A MÁV-állomáson is a mi lakosaink mennek be a mosdóba, 

mégsem mi fizetjük a szennyvízszállítást. 

Szücsi Csaba: Négy fizeti, három nem, a hármat húzzuk a négyhez. 

Horinka László polgármester: A szennyvízszállítás és a veszélyes hulladék elszállításának 

költségeit vállaljuk, a többi költséget pedig nem. Aki egyetért ezzel a javaslattal, kérem, 

szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

174/2012. (XII. 20.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  

1./ felhatalmazza a polgármestert az önálló orvosi 

tevékenységről szóló 2000. évi II. törvény 3. § (8) 

bekezdésében előírt kötelezettségekből eredően szükségessé 

váló szerződésmódosítások aláírására, 

2./ úgy dönt, hogy a háziorvosi és a házi gyermekorvosi ellátás, 

valamint a fogorvosi alapellátás biztosításához az ezekre 

szolgáló rendelők ingyenes használatba adásával, valamint a 
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szennyvízszállítás és a veszélyes hulladék elszállításának 

biztosításával járul hozzá, 

3./ felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére. 

Határidő: 1-2./ azonnal; 3./ 2012. december 31. 

Felelős: polgármester 

 

Horinka László polgármester: A körzeteket egy rendelet megalkotásával tesszük rendbe. 

Aki egyetért a háziorvosi körzetek kialakításáról szóló önkormányzati rendelet 

megalkotásával, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

rendeletet alkotta: 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

28/2012. (…) önkormányzati rendelete 

a háziorvosi körzetek kialakításáról  

 

/A rendelet teljes szövegét az 1. sz. melléklet tartalmazza./ 

 

10. NAPIRENDI PONT 

Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2012. évi munkájáról 

 

Horinka László polgármester: Ezt az előterjesztést mindhárom bizottság tárgyalta, kettő 

elfogadásra javasolja, a PTÜB azonban tett egy észrevételt. 

Tóth Krisztina jegyző: Két dolgot kifogásolt a bizottság az ülésén. Az egyik, hogy miért 

nem tartalmazott a pénzügyi rész konkrét tényadatokat, a másik pedig, amit a bizottság egyik 

külsős tagja kért számon, hogy a Faluszolgát miért nem felügyeljük. Azért nem felügyeljük, 

mert erre nem kaptunk egyszer sem egyértelmű és tartalmilag követhető utasítást. Az 

észrevételem ehhez annyi, hogy a Faluszolga beszámolóját évről évre hatalmas viták és 

fenntartások övezik, mégis mindig elfogadásra kerül, még az a PTÜB sem szavazza le, amely 

most minket tesz felelőssé a Kft. nem megfelelő működéséért. 

A Hivatalban szerteágazó, komoly munka folyik, és nem tudom elfogadni, hogy 

huszonegynéhány ember éves teljesítménye azért kerüljön leminősítésre, mert más viszont 

nem megfelelően dolgozik, vagy mert vélt feladatokat kérnek számon rajtunk. 

Kecser István: Nem vettem részt a bizottsági ülésen, a véleményem is eltér a többiekétől. 

Igenis tartalmasnak és informatívnak tartom a beszámolót, a munkát is nagyra értékelem. A 

Faluszolga Kft. tevékenységének operatív irányítása nem a Hivatal feladata. A pénzügyi 

beszámolónak pedig más a tartalma, ez egy munkabeszámoló, nem kell feltétlen tényszerű 

adatokat tartalmaznia.  

Horinka László polgármester: Én egész évben látom, hogy mi folyik a Hivatalban. 

Kegyetlen volt az idei év, rengeteg adatszolgáltatás, átalakítás volt, nem tudok olyanról, hogy 

bármi jelentős késedelembe esett volna. Lehet, hogy a formájába bele lehetne szólni, de a 

tartalma a lényeg, ez most így készült el. Azt hallottam a bizottsági ülés után, hogy a pénzügyi 

rész teljesen áttekinthetetlen, értelmezhetetlen. 

Dr. Gebauer Béláné: Az én véleményem is más. Azt állapítottam meg, hogy nagyon 

összeszedett és áttekinthető anyagot kaptunk. Nem vagyok pénzügyi szakember, de 

észrevettem benne a számokat. 
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Horinka László polgármester: Van-e valakinek érdemi kifogása a beszámolóval 

kapcsolatban? Amennyiben nincs, elfogadásra javasolom. Aki egyetért a Polgármesteri 

Hivatal 2012. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadásával, kérem, szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

175/2012. (XII. 20.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Polgármesteri Hivatal 2012. évi munkájáról szóló beszámolót 

elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: jegyző 

 

Horinka László polgármester: Most néhány percre átadom a szót az alpolgármester úrnak, 

kérlek, vezesd tovább az ülést. 

 

/19:10 Horinka László polgármester elhagyta az üléstermet./ 

 

11. NAPIRENDI PONT 

Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosítása 

 

Cseri Péter alpolgármester: Van-e érdemi kérdés, vagy hozzászólás a témához? 

Balog Mónika: Én biztos nem tudok érdemben hozzászólni. A jegyzőasszony nyilván 

utánanézett minden jogszabálynak, és szakszerűen készítette el a módosítást.  

Cseri Péter alpolgármester: Aki egyetért a Polgármesteri Hivatal alapító okiratának, 

előterjesztett formában történő, módosításával, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

176/2012. (XII. 20.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8. § (5) 

bekezdésével kapott felhatalmazás alapján 

1./ Sülysáp Nagyközség Polgármesteri Hivatalának a 67/2012. 

(IV. 26.) ÖKT határozattal elfogadott Alapító okiratának 

módosítására előterjesztett módosító okiratot elfogadja; 

2./ az 1./ pont szerinti módosító okirattal egységes szerkezetbe 

foglalt alapító okiratot jóváhagyja. 

3./ Felkérik a jegyzőt, hogy az okiratoknak a törzskönyvi 

nyilvántartáson való átvezetéséről gondoskodjon. 

Határidő: 1-2./ azonnal; 3./ 8 napon belül 

Felelős: jegyző 

 

12. NAPIRENDI PONT 

Polgármesteri Hivatal SZMSZ-ének módosítása 

 

Cseri Péter alpolgármester: Jegyzőasszony, kívánsz-e valamit hozzáfűzni? Kérdése, 

hozzászólása érdemben van-e valakinek?  

Katus Norbert: A bankszámlaszám biztos jó? 

Tóth Krisztina jegyző: Igen, jó. Köszönöm, nincs kiegészítésem. 
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Cseri Péter alpolgármester: Szavazzunk a módosítás elfogadásáról. Aki egyetért, kérem, 

szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

177/2012. (XII. 20.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  

1./ A helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 

38. § (1) bekezdése, illetve az államháztartásról szóló 2011. 

évi CXCV. törvény 9. § (1) e) pontja alapján Sülysáp 

Nagyközség Polgármesteri Hivatalának 2013. január 1-jével 

hatályba lépő módosított szervezeti és működési 

szabályzatát jóváhagyja. 

2./ Felkéri a jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal 

Felelős: jegyző 

 

13. NAPIRENDI PONT 

Pest megye régiós különválásának kezdeményezése 

 

Cseri Péter alpolgármester: Ez a téma nem először van a testület előtt, azt gondolom, hogy 

alapvető érdekünk, hiszen eddig is sok pályázati lehetőségről lemaradtunk amiatt, hogy 

Budapest és Pest megye egy régiónak számított. 

 

/19:15 Horinka László polgármester visszatért az ülésterembe./ 

 

Balog Mónika: Hogy jutott ez a gombaiak eszébe? 

Pálinkásné Petik Éva: Már beszéltünk róla korábban, de nem jutott eszünkbe, hogy 

lefektessük írásban is. 

Horinka László polgármester: Gyakorlatilag ez a legtöbb Pest megyei település érdeke, 

nagyon sok lehetőség nyílna meg előttünk ezáltal. Aki támogatja Gomba Község 

kezdeményezését arra vonatkozóan, hogy Budapest és Pest megye önálló régiókká váljanak, 

kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

178/2012. (XII. 20.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  

1./ Kinyilvánítja, hogy Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 

képviseletében támogatja Gomba Község 

Önkormányzatának kezdeményezését arra vonatkozóan, 

hogy a jelenlegi Közép-magyarországi Régió az Európai 

Unió 2014-2020 közötti programozási időszakában két 

NUTS 2 szintű területi egységet alkosson, különválasztva 

egymástól Budapestet és Pest megyét. 

2./ Felkéri a polgármestert, hogy a támogató döntésről 

tájékoztassa Gomba Község Önkormányzatát. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

14. NAPIRENDI PONT 
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A köztisztviselők közszolgálati jogviszonyának egyes kérdéseiről 

szóló rendelet megalkotása 

 

Horinka László polgármester: Úgy látom, érdemben nem változik semmi. 

Tóth Krisztina jegyző: Ez is egy kötelező feladat, a mostani állapotot rögzítjük. Eddig úgy 

volt, hogy az illetménykiegészítés „örökre” szólt, vagyis nem volt visszavonható. Az új 

törvény szerint viszont már évente kell megállapítani, ha van erre keret, azonban akik 

jogviszonyban vannak, azoknak megmarad a jogviszonyuk fennállásáig. Nem úgy néz ki, 

hogy a közeljövőben bárkit is felvehetnénk, de az újakra tehát már ez a rendelet vonatkozik. 

Horinka László polgármester: Ennek alapján valóban egy technikai dologról van szó. Aki 

egyetért a rendelet megalkotásával, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

rendeletet alkotta: 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

29/2012. (…) önkormányzati rendelete 

a Polgármesteri Hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők 

közszolgálati jogviszonyának egyes kérdéseiről 

 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. Cikk (2) 

bekezdésével, a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 16. § (1) 

bekezdésével, valamint a közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 234. § 

(4) bekezdésével, 236. § (4) b) pontjával és 237. §-ával kapott felhatalmazással, illetve 

feladatkörében eljárva a következőket rendeli el: 

 

1. A rendelet hatálya 

 

1. § 

 

(1) A rendelet a Sülysáp Nagyközség Polgármesteri Hivatalában (a továbbiakban: 

Polgármesteri Hivatal) közszolgálati jogviszonyban álló köztisztviselőkre terjed ki. 

(2) A 4. §-ban foglalt rendelkezéseket a főállású polgármesterre, alpolgármesterre is 

alkalmazni kell. 

 

2. Illetménykiegészítés 

 

2. § 

 

(1) A köztisztviselők tárgyévi illetménykiegészítésének mértékét a Képviselő-testület évente 

a tárgyévi költségvetési rendeletben állapítja meg. 

(2) A Polgármesteri Hivatallal 2012. december 31. napján közszolgálati jogviszonyban álló 

köztisztviselő illetménykiegészítése – jogviszonya fennállásáig – az alapilletményének 20 

%-a.   

 

3. A vezetői munkakörre vonatkozó szabályok 

 

3. § 
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(1) A Polgármesteri Hivatal – Szervezeti és Működési Szabályzatában meghatározott – belső 

szervezeti egységeinek vezetői osztályvezetői szintnek megfelelő vezetői megbízással 

kerülnek kinevezésre.  

(2) A (1) bekezdés szerinti vezető vezetői illetménypótlékra nem jogosult. 

 

4. Juttatás, támogatások 

 

4. § 

 

(1) A Polgármesteri Hivatal köztisztviselői az alábbi juttatásokban, 

támogatásban részesülhetnek: 

a) visszatérítendő juttatásként: illetményelőleg, 

b) vissza nem térítendő támogatásként:  

ba) tanulmányi, képzési, továbbképzési támogatás, 

bb) szociális támogatás. 

(2) A juttatások mértékét, feltételeit, az elbírálás és elszámolás rendjét, a visszatérítés 

szabályait a jegyző a Polgármesteri Hivatal Közszolgálati Szabályzatában állapítja meg. 

(3) A juttatás és támogatások fedezetére szolgáló keretösszeget a Képviselő-testület évente a 

tárgyévi költségvetési rendeletben állapítja meg. 

 

5. Záró rendelkezések 

 

5. § 

 

(1) Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba. 

(2) Hatályát veszti a Polgármesteri Hivatal köztisztviselőinek helyi szociális, jóléti, 

kulturális, egészségügyi, kegyeleti juttatásainak, támogatásainak bevezetéséről szóló 

7/2002. (VI. 24.) és a Polgármesteri Hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők és 

ügykezelők illetménykiegészítéséről szóló 4/2004. (II. 16.) önkormányzati rendelet. 

 

 

Sülysáp, 2012. december 20. 

 

 

 Horinka László Tóth Krisztina 

 polgármester jegyző 

 

 

15. NAPIRENDI PONT 

A települési folyékony hulladék kezelésével kapcsolatos kötelező 

helyi közszolgáltatásról szóló önkormányzati rendelet módosítása 

 

Horinka László polgármester: Nagyon sajnálom, hogy ez a rendelet továbbra sem tud 

hatályba lépni, de nincs mit tenni, javasolom, hogy módosítsuk a hatálybalépés időpontját. 

Aki egyetért, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

rendeletet alkotta: 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
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30/2012. (…) önkormányzati rendelete 

a települési folyékony hulladék kezelésével kapcsolatos kötelező 

helyi közszolgáltatásról szóló 19/2011. (XI. 10.) önkormányzati 

rendelet hatálybalépésének módosításáról 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikkével, a 

helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 8. § (1) és 16. § (1) bekezdésével, a 

hulladékgazdálkodásról szóló 2000. évi XLIII. törvény 23. §-ával kapott felhatalmazás 

alapján a következőket rendeli el: 

  

1. § 

 

(1) A települési folyékony hulladék kezelésével kapcsolatos kötelező helyi közszolgáltatásról 

szóló 19/2011. (XI. 10.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: Ör.) 2013. január 1-jén 

nem lép hatályba. 

(2) Az Ör. 2014. január 1-jén lép hatályba. 

 

2. § 

 

E rendelet a kihirdetése napját követő napon lép hatályba, majd az azt követő napon hatályát 

veszti. 

 

 

Sülysáp, 2012. december 13. 

 

 

 

 Horinka László s.k. Tóth Krisztina s.k. 

 polgármester jegyző 

 

 

16. NAPIRENDI PONT 

A Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási 

Megállapodásának módosítása 

 

Horinka László polgármester: Megint egy olyan módosítás, amikor a társulás feladatai 

közül ki kell venni néhányat, lényegében ezt fogadnánk el.  

Pálinkásné Petik Éva: Minket ez lényegében nem érint. 

Horinka László polgármester: Minden társulási megállapodást minden településnek jóvá 

kell hagyni, függetlenül attól, hogy az vonatkozik-e az adott településre. Aki egyetért a 

módosítás jóváhagyásával, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

179/2012. (XII. 20.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 8. § (2) 

és 41. § (1) bekezdése alapján 
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1./ a Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulással kötött 

Együttműködési megállapodás módosításait – a csatolt 

mellékletnek megfelelően - jóváhagyja, 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a 

szerződésmódosítás aláírására.  

Határidő: azonnal   

Felelős: polgármester 

 

17. NAPIRENDI PONT 

Egyebek 

 

17.1. Tájékoztató a Bizottságok 2013. évi munkatervének 

elfogadásáról 

 

Horinka László polgármester: Az SZMSZ szerint a Képviselő-testület munkatervének 

elfogadása után a bizottságoknak is el kell fogadniuk a saját munkatervüket, amit meg is 

tettek. Köszönjük a tájékoztatást.  

Van-e még valakinek kérdése, hozzászólása, bármilyen témában közlendője, amit megosztana 

a testület többi tagjával? Amennyiben nincs, mindenkinek kívánok áldott, békés karácsonyi 

ünnepeket, valamint boldog és sikeres új évet, az ülést bezárom. 

 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 Horinka László Tóth Krisztina 

 polgármester jegyző 

 

 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 

 

 

 Pálinkásné Petik Éva Szücsi Csaba 

 települési képviselő települési képviselő 

 



 

20/24 

 

1. sz. melléklet 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

28/2012. (…) önkormányzati rendelete 

a háziorvosi körzetek kialakításáról  

 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikkével, a 

helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 8. § (4) és 16. § (1) bekezdésével, 

valamint az egészségügyről szóló 1997. évi CLIV. törvény 152. § (2) bekezdésével és az 

önálló orvosi tevékenységről szóló 2000. évi II. tv. 2. § (2) bekezdésével kapott 

feladatkörében, illetve felhatalmazással a következőket rendeli el: 

  

1. § 

 

A rendelet hatálya kiterjed a Sülysáp Nagyközség közigazgatási területén praxisjog alapján 

végzett önálló orvosi tevékenységet gyakorló orvosokra, háziorvosi szolgáltatókra, az alábbi 

ellátási területeken: 

a) háziorvosi ellátás, 

b) házi gyermekorvosi ellátás, 

c) fogorvosi alapellátás.  

 

2. § 

 

(1) A háziorvosi ellátás körzethatárait e rendelet 1. melléklete tartalmazza. 

(2) A házi gyermekorvosi ellátás körzethatárait e rendelet 2. melléklete tartalmazza. 

(3) A fogorvosi alapellátás körzethatárait e rendelet 3. melléklete tartalmazza. 

 

3. § 

 

E rendelet a kihirdetése napját követő napon lép hatályba. 

 

 

Sülysáp, 2012. december 20. 

 

 

 

 Horinka László Tóth Krisztina 

 polgármester jegyző 
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1. melléklet a 28/2012. (…) önkormányzati rendelethez 

 

Háziorvosi körzetek 

 

I. háziorvosi körzet 

/Losonczi u. 1./ 

 

Arany János utca 

Árpád utca 

Balassi Bálint utca 

Béke utca 

Bogdán Flórián utca 

Cirokvölgy 

Dányi út 

Deák Ferenc utca 

Dózsa György utca 1-13, 2-28. 

Határ út 

Katona József utca 

Kiskókai utca 

Kisoszlár 

Kodály Zoltán utca 

Kossuth Lajos utca 1-13, 2/a-2. 

Losonczi utca 

Magdolna utca 1-23 

Malom utca 

Máv vasútállomás 

Nagyoszlár 

Petőfi utca 

Rákóczi utca 

Sárkányvölgy 

Szabadság utca 

Széchenyi utca 

Szent Imre utca 

Szent István tér 

Szilvafasor utca 

Szív utca 

Szondy György utca 

Teleki Pál utca 

Vasút utca 

Vasúti őrház 

Zrínyi utca 

 

 

II. háziorvosi körzet 

/Fő u. 47./ 

 

Akácfa utca 

Állomás utca 

Balassi Bálint utca 

Bercsényi utca 

Boróka utca 

Eötvös utca 

Erkel Ferenc utca 

Fő utca 

Gárdonyi Géza utca 

Hunyadi utca 

Ibolya utca 

Iskola utca 

József Attila utca 

Kamilla utca 

Kápolna utca 

Kinizsi Pál utca 

Kis köz  

Kókai út 

Lövölde utca 

Magdolna utca 

Mátyás király utca  

Melegvölgy 

Nap utca 

Nyárfa utca 

Patak sétány 

Pesti út 

Révai utca  

Rózsa utca 

Sági út 

Sándor utca 

Szecsői út 

Szőlő utca  

Táncsics Mihály utca 

Tápió utca 

Tavasz utca 

Úri út 

Váci Mihály utca 

Vak Bottyán utca 

Viola utca 

Vörösmarty utca 
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III. háziorvosi körzet 

/Kossuth L. u. 206./ 

 

Ady Endre utca 

Alkotmány utca 

Besnyői dűlő 

Dankó utca 

Dózsa György utca 13/a-177,  30/a-194. 

Dr. Gáspár István köz 

Forrói út 

Haleszi dűlő 

Jókai utca 

Kossuth tér 

Kossuth Lajos utca 4-298, 15-223. 

Laky dűlő 

Templom utca 

Új utca 

Sándorszállás tanya 

Jakabszállás tanya 

Kistelek tanya  

 

 

2. melléklet a 28/2012. (…) önkormányzati rendelethez 

 

 

Házi gyermekorvosi körzetek 

 

 

I. házi gyermekorvosi körzet 

/Szent István tér 17/A./ 

 

Akácfa utca 

Állomás utca 

Balassi Bálint utca 

Béke utca 

Bercsényi utca 

Boróka utca 

Eötvös utca 

Erkel Ferenc utca 

Gárdonyi Géza utca 

Hunyadi utca 

Ibolya utca 

Iskola utca 

József Attila utca 

Kamilla utca 

Kinizsi Pál utca 

Kiskókai utca 

Kisköz 

Kókai út 

Magdolna utca 

Malom utca 

Mátyás király utca 

Melegvölgy 

Nap utca 

Nyárfa utca 

Révai utca 

Rózsa utca 

Sági út 

Sándor utca 

Széchenyi utca 

Szecsői út 

Szent István tér 

Szív utca 

Szőlő utca 

Táncsics Mihály utca 

Tápió utca 

Tavasz utca 

Teleki Pál utca 

Váci Mihály utca 

Vak Bottyán utca 

Viola utca 

Vörösmarty utca 
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II. házi gyermekorvosi körzet 

/Szent István tér 17/A./ 

 

 

Alkotmány utca 

Ady Endre utca 

Arany János utca 

Árpád utca 

Besnyői dűlő 

Bogdán Flórián utca 

Cirokvölgy 

Dankó utca 

Dányi út 

Deák Ferenc utca 

Dózsa György utca 

Dr. Gáspár István köz 

Forrói út 

Fő utca 

Haleszi dűlő 

Határ út 

Jakabszállás tanya 

Jókai utca 

Kápolna utca 

Katona József utca 

Kisoszlár 

 

Kistelek tanya 

Kodály Zoltán utca 

Kossuth Lajos utca 

Kossuth tér 

Laky dűlő 

Losonczi utca 

Lövölde utca 

Máv vasútállomás 

Nagyoszlár tanya 

Patak sétány 

Pesti út  

Petőfi utca 

Rákóczi utca 

Sándorszállás tanya 

Szabadság utca 

Szent Imre utca 

Szilvafasor utca 

Szondy György utca 

Templom utca 

Új utca 

Úri út 

Vasút utca 

Vasúti őrház 

Zrínyi utca 

 

 

3. melléklet a 28/2012. (…) önkormányzati rendelethez 

 

 

Fogorvosi körzetek 

 

I. fogorvosi körzet 

/Fő u. 6./ 

 

Akácfa utca 

Állomás utca 

Balassi Bálint utca 

Béke utca 

Bercsényi utca 

Boróka utca 

Eötvös utca 

Erkel Ferenc utca 

Fő utca 

Gárdonyi Géza utca  

Hunyadi utca 

Ibolya utca 

Iskola utca  

József Attila utca 

Kamilla utca 

Kápolna utca 

Kinizsi Pál utca 

Kiskókai utca 

Kisköz 

Kókai út 

Lövölde utca 

Magdolna utca 

Malom utca 

Mátyás király utca 

Melegvölgy  
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Nap utca  

Nyárfa utca 

Patak sétány 

Pesti út 

Révai utca 

Rózsa utca 

Sándor utca 

Sági út 

Szabadság utca 

Széchenyi utca 

Szecsői út 

Szent István tér 

Szilvafasor  

Szív utca 

Szőlő utca 

Táncsics Mihály utca 

Tápió utca 

Tavasz utca 

Teleki Pál utca 

Úri út 

Váci Mihály utca 

Vak Bottyán utca 

Vasút utca 

Vasúti őrház 

Viola utca 

Vörösmarty utca 

 

 

II. fogorvosi körzet 

/Dózsa Gy. u. 206./ 

  

Ady Endre utca 

Alkotmány utca 

Arany János utca 

Árpád utca 

Besnyői dűlő 

Bogdán Flórián utca 

Cirokvölgy 

Dankó utca 

Dányi út 

Deák Ferenc utca 

Dózsa György utca 

Dr. Gáspár István köz 

Forrói út 

Haleszi dűlő 

Határ út 

Jakabszállás tanya 

Jókai utca 

Katona József utca 

Kisoszlár tanya 

Kistelek tanya 

Kodály Zoltán utca 

Kossuth Lajos utca 

Kossuth tér 

Laky dűlő 

Losonczi utca  

Máv vasútállomás 

Nagyoszlár tanya 

Petőfi utca 

Rákóczi utca 

Sándorszállás tanya 

Szent Imre utca 

Szondy György utca 

Templom utca 

Új utca

Zrínyi utca 


